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Flyttning av solcellsproduktion 
 
Vi i styrelsen beslöt att vi skulle ”koppla ihop” bägge husen för solcellskraften eftersom 
vi har överskott av elen idag. 
 
Vid kontakt med det lokala energiföretaget Umeå Energi, fick vi klartecken att det var ok 
att göra detta. 
 
Vi var beredd att trycka på startknappen när vi fick kännedom om att El-inspektionen 
kräver tillstånd för detta. 
 
När vi undersökte saken närmare ser vi att det finns en utredning i saken SOU 2019:30 
som lämnats till regeringen med förslag att träda i kraft 1 jan 2021. 
 
Enligt utredningen ska det vara tillåtet att göra som vi har tänkt, allt för miljöns skull. 
 
Vår ordförande skrev till Regeringen och frågade vart ärendet ligger och när Regeringen 
beräknas ta ett beslut i frågan. 
 
Efter Regeringskansliets svar har Berndt gått igenom många remissvar och tycker att 
regeringens beslut bör gå ”vår väg”. 
 
Vi får hoppas att Regeringen inte drar beslutet i ”långbänk” 
 
 
Svar: 
Utredningens förslag har varit på remiss. 
Förslagen är nu under utredning inom Regeringskansliet, någon tidsplan eller besked om 
vad som kommer genomföras kan dock inte ges i nuläget. 
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